



双端LED灯管替换荧光灯管的安全规范：EN / IEC 62776

EN / IEC 62776 Double-capped LED lamps designed to retrofit linear fluorescent lamps - safety specifications

IEC 62776 : 2014规定了安全及可替换性要求，交换运作连同测试方法和所需条件适用于灯头为G5和G13的双端LED灯管，用来替换荧光灯管的灯头，其：

- 额定功率不超过125W
- 额定电压不超过250V

IEC 62776 : 2014 specifies the safety and interchangeability requirements, and the exchange operation together with the test methods and conditions required to show compliance of double-capped LED lamps with G5 and G13 caps, intended for replacing fluorescent lamps with the same caps, having:

- a rated power up to 125 W
- a rated voltage up to 250 V

注意 Attention :

- ☑ 不允许对灯具内部线路和组件进行任何的修改，只需要替换灯管，在有LED替代启动器的情况下，也需要替换启辉器。
Not allow any modification to the luminaire internal wiring and components. Only allow the replacement of the lamp tube and glow-starter to a new "LED replacement starter" if provided.
- ☑ 灯头为G5和G13灯管的重量要求分别不能超过200g和500g。
Weight for LED lamp tube should be <200g (G5) and <500g(G13).

如欲了解更多相关资料，请通过以下方式与我们电器及电子产品部联系：
For more information, please contact our Electrical Products Division:

香港 Hong Kong
东莞 Dongguan
上海 Shanghai
深圳 Shenzhen
中山 Zhongshan
德国 Germany

电话 Tel: +852 2666 1853
电话 Tel: +86 769 8111 9888
电话 Tel: +86 21 5219 8248
电话 Tel: +86 755 8366 6380
电话 Tel: +86 760 8880 2536
电话 Tel: +49 8732 6381

传真 Fax: +852 2665 0848
传真 Fax: +86 769 8111 9001
传真 Fax: +86 21 5219 8249
传真 Fax: +86 755 8366 2770
传真 Fax: +86 760 8880 2536
传真 Fax: +49 8732 2345

电邮 E-mail: eet@hkstc.org
电邮 E-mail: ep@dgstc.org
电邮 E-mail: shstc@shstc.org
电邮 E-mail: ep@dgstc.org
电邮 E-mail: ep@dgstc.org
电邮 E-mail: info@pkm.eu.com

网址 Website: www.stc-group.org
网址 Website: www.dgstc.org
网址 Website: www.shstc.org



更多资讯，请关注STC微信公众平台或新浪微博。
For more information, please scan the QR code below to add STC on Wechat or Sina Weibo.

